

Hi! My name is _____. I would like to ask some questions to understand you so I can better portray you. This portrait work is also an international project, which benefits me a lot. I will share the portrait and the interview with many students from different countries and vice versa. I hope the portrait can help people worldwide understand each other more.

你好！我的名字是_____。我想問一些問題，以更深入地了解你，這樣我就可以在你的肖像畫中更好地描繪你。這個肖像的繪製也是一個國際交流的活動，對我來說非常重要！我將會與來自不同國家的許多學生分享這幅肖像和訪談，他們也會和我分享他們的作品。希望這幅肖像能夠幫助全世界的人更好地彼此理解。

There are 10 questions. Feel free to add more explanations, such as why, how, and anything else. Let's begin!

共有 10 個問題，可以在每一個問題自由添加多一點解釋，例如原因、感受等等。我們開始吧！

What are you preferred to be called? _____
怎麼稱呼你呢？

1. Which country are you from?

2. Where is your home town?

3. . What language(s) do you speak?

4. What are the most important festivals for you?
對你來說最重要的慶典節日？

5. What do you wake up for?

6. Do you believe in spiritual beliefs? Who or what is in control of your fate?

你有相信的神靈嗎？或者是誰掌握了你的命運？

7. What is your favorite food when it is time to celebrate? What is your comfort food?

慶祝的時候你最喜歡的食物是什麼？你的療癒食物是什麼？

8. What do you do when you are free?

你的休閒活動是？

9. How do you identify yourself? (Ex. By gender? By ethnicity? By name? By family background? By a job title? By relationship to others? By your personality? FIND ONE factor of identity you associate with yourself, and explain why you chose it.)

你的認同是什麼呢？你如何界定自己？是性別、姓名、種族、家族背景、國家、工作、關係？還是人格呢？

10. Some remarks?